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Finanční a investiční skupina JNCG se spojila s
Předvýběr.CZ Florbal MB
Finanční a investiční skupina JNCG se stala hrdým partnerem sportovního klubu Předvýběr.CZ Florbal Mladá Boleslav, který má 

bohatou tradici a pevné místo v nejvyšší české florbalové soutěži.

Pro zakladatele JNCG Jiřího Nechvilku má toto spojení speciální význam. Barvy mladoboleslavského florbalového klubu hájil v 

mládežnických kategoriích a nyní z pozice podnikatele bude finančně podporovat jeho další růst a rozvoj. 

Předvýběr.CZ Florbal Mladá Boleslav je trojnásobným českým šampionem a třináctinásobným medailistou. Úspěchy sbírá i v 

pohárových soutěžích a na mládežnické úrovni. Už v listopadu čeká Bolku semifinále IFF Floorball Champions Cupu, která je 

obdobou fotbalové Ligy mistrů. To vše oceňuje i finanční a investiční skupina JNCG. „Naše vize vychází z přesvědčení, že trvalá 

podpora a angažovanost mohou přinést dlouhodobou stabilitu a růst, což umožní boleslavskému florbalu dosahovat dalších úspěchů 

na sportovní scéně,“ říká zakladatel JNCG Jiří Nechvilka. 

„Budoucnost florbalu spočívá v rozvoji mladých hráčů a hráček. Proto je součástí našeho partnerství také aktivní podpora mládeže a 

rozvoj talentů boleslavského klubu. Zavazujeme se investovat do tréninkového vybavení a podpory vzdělávacích programů pro 

mládež,“  doplňuje Nechvilka, který se těší na společné úspěchy. Dlouhodobá podpora, kvalitní péče o mládež a spolupráce s 

klíčovými postavami klubu jsou podle něj příslibem úspěchu a udržitelného rozvoje sportu v Mladé Boleslavi. 
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„Jiří Nechvilka v minulosti prošel naším klubem jako mládežnický hráč a já si vážím toho, že se naše cesty nyní opět propojují a jím 

vedená finanční a investiční skupina JNCG se stala partnerem Bolky. Věřím, že naše dlouhodobé úsilí na sportovním poli povede k 

oboustranné spokojenosti,” říká generální manažer klubu Předvýběr.CZ Florbal Mladá Boleslav Tomáš Pacák.  

Skupina JNCG si je plně vědoma, jak klíčovou roli hraje sport ve společnosti. Sport vytváří zdravou a aktivní komunitu. "Věříme, že 

podpora sportu firemní sférou je velice důležitá a firmy by na podporu sportovců neměly zapomínat.
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